



裘錦秋中學(屯門)
Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址: 香港屯門楊青路 28 號

Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong

網址 Web site: <http://www.jcctm.edu.hk> 電話 Tel: (852)-2461 1555 傳真 Fax: (852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

家長通告 2025-2026/024
2025-2026 年度「校本言語治療服務計劃」家長同意書

敬啟者：

為提昇學生的溝通和語言能力，本校於 2025-2026 學年繼續推行「校本言語治療服務計劃」，安排駐校言語治療師定期為本校學生提供言語治療服務。言語治療師會為學生進行評估，並為有需要的學生安排適切的言語治療，歡迎 貴家長到校觀課和出席有關治療小組活動。是項服務由教育局全數撥款資助，費用全免。

敬希 貴家長填妥下列回條，另敬請家長督促 貴子弟準時出席治療課，如有任何查詢，歡迎致電 2461 1555 與李偉誠主任聯絡。

此致
貴家長

裘錦秋中學(屯門)

陳月平校長謹啟

二零二五年九月十一日



裘錦秋中學(屯門)
Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址: 香港屯門楊青路 28 號

Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong

網址 Web site: <http://www.jcctm.edu.hk> 電話 Tel: (852)-2461 1555 傳真 Fax: (852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

Notice to Parents 2025-2026/024

Parental Consent Form for the 2025-2026 School-based Speech Therapy Service Programme

Dear Parents/Guardians,

To enhance students' communication and language abilities, our school will continue to implement the "School-based Speech Therapy Service Programme" in the 2025-2026 school year. A school-based speech therapist will be arranged to provide regular speech therapy services for our students. The speech therapist will conduct assessments for students and arrange appropriate therapy sessions for those in need. Parents are welcome to observe therapy sessions and attend related group activities. This service is fully funded by the Education Bureau and is free of charge.

Please complete the reply slip below. Parents are also kindly requested to ensure your child's punctual attendance for therapy sessions. Should you have any enquiries, please feel free to contact Mr. Li Wai Shing at 2461 1555.

Yours Faithfully,

Chan Yuet Ping
Principal
29 September 2025
